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Abstract (en)
The watch case comprises a central part (10) formed by an outer plastic support piece (21) and an inner ring (22), a glass made of mineral glass
(12), a back (14), a movement (16), display means (18) and clasps (20) providing a non-demountable fixing of the glass to the outer piece of the
central part. The two pieces forming the central part are removeably fixed to each other by means of a notch system. <IMAGE>

Abstract (fr)
La boîte de montre comporte une carrure (10) formée d'une pièce support externe en plastique (21) et d'un anneau interne (22), une glace en
matériau minéral (12), un fond (14) un mouvement (16), des moyens d'affichage (18) ainsi que des agrafes (20) assurant une liaison indémontable
de la glace à la pièce externe de la carrure. Les deux pièces formant la carrure sont fixées l'une à l'autre de manière démontable, à l'aide d'un
système à cran.
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